
Urząd Miejski          Dobre Miasto, 08.02.2021 

w Dobrym Mieście 

ul. Warszawska 14 

11-040 Dobre Miasto 

                                 

      

                      

Og.0003.12.2021 

 

Pani Magdalena Kowalska 

Radna Rady Miejskiej 

w Dobrym Mieście 

 

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację z dnia 28.01.2021 r. (wpływ 29.01.2021 r.) 

zgłoszoną za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, w sprawie 

zgłoszeń mieszkańców dotyczących złego natężenia oświetlenia po wymianie starych opraw 

oświetleniowych na nowe typu LED, informuję, że obecnie na terenie naszej gminy większość 

opraw to nieoszczędne lampy metahalogenowe o mocy 150W – 400W oraz wysokoprężne 

lampy sodowe o mocy od 70 do 250W i skuteczności świetlnej ok. 100lm/W. 

Jako oszczędną alternatywę, zastosowaliśmy oprawy typu LED o mocy od 30 do 100W, które 

osiągają skuteczność świetlną na poziomie porównywalnym do najlepszych wysokoprężnych 

oprawy sodowych, z których niektóre osiągają nawet 140 lm/W. 

Informuję, że przed wymianą oświetlenia, nie został wykonany projekt techniczny 

wymiany opraw na energooszczędne typu LED oraz nie zostały wykonane pomiary 

fotometryczne, ponieważ wymiany dokonano w  ramach  konserwacji oświetlenia ulicznego. 

Korespondencję Urzędu Miejskiego w Dobrym Mieście z GDDKiA w sprawie wymiany lamp 

przesyłam Pani w załączeniu. 

Jednocześnie proszę o wskazanie konkretnych miejsc, w których stan oświetlenia się 

pogorszył, byśmy mogli podjąć odpowiednie działania mające na celu ich ewentualne 

doświetlenie. 

 

 

     Burmistrz 

Dobrego Miasta 

           /-/ 

          Jarosław Kowalski 

 


